

Amazing TAIWAN 台湾

7D6N
桃园/彰化/嘉义/台中/苗栗/台北
(阿里山观看日出+云海)
TAOYUAN / CHANGHUA / CHIAYI /
TAICHUNG / MIAOLI / TAIPEI
(ALISHAN SUNRISE + SEA OF CLOUDS)

Tour Code: WME



Taiwan
台湾



Arvin Rose &
Common Jasmine Orange Forest
七里香玫瑰森林



Baseball Hall of Fame
棒球名人堂



Guihua Lane Art Village
桂花巷艺术村



Alishan Forest Railway
阿里山搭乘小火车

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.



Sun Moon Lake
日月潭风景区



Fisherman's Wharf
渔人码头



Pineapple Hill Loving Farm
旺莱山爱情大草原



精简行程

第一天 启程 ✈️ 桃园 (机上用餐/-)

- ☑ 中坻夜市

第二天 桃园 🚌 彰化 🚌 台中 (早/-/-)

- ☑ 棒球名人堂
- ☑ 鹿港老街+天后宫
- ☑ 桂花巷艺术村
- ☑ PARK2 草悟广场
- ☑ 一中商圈
- ☑ 柳川水岸

第三天 台中 🚌 嘉义 (早/午/晚)

- ☑ 旺莱山爱情大草原
- ☑ 阿里山风景区 (姐妹潭/受镇宫/神木等)

第四天 嘉义 🚌 台中 (早/午/-)

- ☑ 阿里山搭乘小火车看日出
- ☑ 日月潭风景区 (乘船游湖)
- ☑ 逢甲夜市

第五天 台中 🚌 苗栗 🚌 台北 (早/-/晚)

- ☑ 七里香玫瑰森林
- ☑ 内湾老街
- ☑ 内湾戏院
- ☑ 松山文创园区
- ☑ 西门町

第六天 台北 (早/-/-)

- ☑ 中正纪念堂
- ☑ 淡水老街
- ☑ 渔人码头
- ☑ 宁夏夜市

第七天 台北 ✈️ 回程 (早/机上用餐)

- ☑ 自由活动



✓ 6早餐/2午餐/2晚餐

风味餐:

- ★ 嘉义火鸡肉饭
- ★ 阿里山风味餐
- ★ 原住民料理
- ★ 打狗霸小火锅

观光景点:

桃园

- ◆ **中坻夜市** - 吃喝玩乐应有尽有,前半段以港韩服饰、生活日用品、休闲娱乐等居多;后半段则是美食的天堂,多家知名摊位,好吃美味不输其他的夜市!

彰化

- ◆ **桂花巷艺术村** - 桂花巷是位于鹿港公会堂前方的日式建筑,原本是闲置多年的日式宿舍群,后来经过重新规划,以及艺术家的进驻,让这里充满了清新的气息,也相当的有趣味性。

嘉义

- ◆ **旺莱山爱情大草原** - 「台湾有个阿里山,阿里山下有个旺莱山」,宽广的绿草地搭配可爱装置,是出游必拍景点。
- ◆ **阿里山 (搭乘小火车看日出)** - 阿里山拥有非常丰富的森林资源,其中以桧木原始林最为珍贵。区内原先已遭砍伐的千年老树,其留下来的半截枯木树根造型,亦值得赏玩,姐妹潭等景点当然更不容错过。也可搭乘小火车观赏阿里山日出因四季位置与时间均不同(因地球公转所致),祝山观日楼上为最好的观日点。

台中

- ◆ **PARK 2 草悟广场** - 一座结合绿植与商场的非典型公园聚落,在这里不仅可以游览品牌严选的户外用品,更汇集了许多台中独家异国餐厅及风格点心饮品、以及台中人气块根植物主题店。

苗栗

- ◆ **七里香玫瑰森林** - 玫瑰园区共分有迎风、迎曦、迎宾、经典、世界、英国、品种玫瑰园趣等,更有一棵百年七里香王于此处生长,玻璃屋、秘密花园、爱情永驻区、掌上明珠瀑布、新心邱比特区、玫瑰绿廊、云海、故事馆等不同设施。

新竹

- ◆ **内湾老街、内湾戏院** - 当地居民以客家为主怀旧的老街情怀包含了带动观光,包还古色古香的内湾车站、内湾戏院及内湾吊桥等旅游景点。

台北

- ◆ **淡水老街** - 淡水老街历史悠久其中以价廉物美的海风餐厅最受欢迎;小吃淡水鱼丸、鱼酥、铁蛋、阿给等最脍炙人口,都是淡水老街风味特殊的小吃。
- ◆ **渔人码头** - 一个兼具渔业发展与观光休闲的优质公园,330多公尺的木栈道、情人桥所构成环状动线,让游客可以体验渔港风情,站在步道看著夕阳从水平面上缓缓落下,美景之盛,令人流连忘返。



酒店或同级 (6晚)

- ✓ 桃园蜜月世纪或享乐文旅馆或同级 x1晚
- ✓ 台中富豪或香富或塔木德酒店或同级 x2晚
- ✓ 阿里山酒店神木宾馆或文山或同级 x1晚
- ✓ 台北北投ALOFT雅乐轩酒店或同级 x2晚



推荐购物站

- ✓ 茶艺馆
- ✓ 山地特产中心
- ✓ 貔貅展示中心
- ✓ 伴手礼专卖店
- ✓ 珍珠养殖中心

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

备注:如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。



Alishan Sea of Clouds
阿里山云海



PARK 2 Caowu Square
PARK2草悟广场



XiMenDing
西门町



SCHEDULE

D1

DEPARTURE ✈️ TAOYUAN

(MOB/-)

- ☑️ ZhongLi Night Market

D2

TAOYUAN 🚌 CHANGHUA 🚌 TAICHUNG

(B/-/-)

- ☑️ Baseball Hall of Fame
- ☑️ Lukang Old Street + Tianhou Temple
- ☑️ Guihua Lane Art Village
- ☑️ PARK 2 Caowu Square
- ☑️ Yi-Zhong Shopping District
- ☑️ Yanagawa Waterway

D3

TAICHUNG 🚌 CHIAYI (B/L/D)

- ☑️ Pineapple Hill Loving Farm
- ☑️ Alishan Scenic Area
(Sister Lakes, Shouzen Temple, Shenmu, etc...)

D4

CHIAYI 🚌 TAICHUNG (B/L/-)

- ☑️ Alishan Forest Railway and Sunrise
- ☑️ Sun Moon Lake (Boat Ride)
- ☑️ FengChia Night Market

D5

TAICHUNG 🚌 MIAOLI 🚌 TAIPEI

(B/-/D)

- ☑️ Arvin Rose & Common Jasmin-Orange Forest
- ☑️ Neiwan Old Street
- ☑️ Neiwan Theater
- ☑️ Songshan Cultural and Creative Park
- ☑️ Xi Men Ding

D6

TAIPEI (B/-/-)

- ☑️ Chiang Kai-shek Memorial Hall
- ☑️ Tamsui Old Street
- ☑️ Fisherman's Wharf
- ☑️ Ningxia Night Market

D7

TAIPEI ✈️ DEPARTURE

(B/MOB)

- ☑️ Free and Easy



✓ 6 Breakfast / 2 Lunch / 2 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Chiayi Turkey Rice
- ★ Alishan Cuisine
- ★ Aboriginal Cuisine
- ★ Takao 1972 Hot Pot

TOURIST ATTRACTIONS:

TAOYUAN

- ◆ **ZhongLi Night Market** - There are everything to eat, drink and play. The first half is mostly Hong Kong and Korean clothing, daily necessities, leisure and entertainment, etc...

CHANGHUA

- ◆ **Guihua Lane Art Village** - Osmanthus Lane is a Japanese-style building located in front of the Lukang Guildhall. It was originally a Japanese-style dormitory group that had been idle for many years. Later, after re-planning and the arrival of artists, it is full of fresh breath and quite interesting.

CHIAYI

- ◆ **Pineapple Hill Loving Farm** - "There is Alishan in Taiwan, and there is Wanglai Mountain under Alishan." The broad green grass and cute installations are a must-see when traveling.
- ◆ **Alishan Scenic Area (Alishan Forest Railway)** - Alishan has very rich forest resources, among which the cypress virgin forest is the most precious. The thousand-year-old trees in the area have been felled down, and the half-cut roots of the dead trees are also worth watching. Of course, attractions such as Sisters Pool are not to be missed. You can also take a small train to watch the sunrise in Alishan because the location and time of the four seasons are different (due to the revolution of the earth).

TAICHUNG

- ◆ **PARK 2 Caowu Square** - An atypical park settlement that combines green plants and shopping malls, where you can not only browse the outdoor products carefully selected by the brand, but also bring together many Taichung's exclusive exotic restaurants and style dim sum drinks, as well as Taichung's popular root plant theme stores.

MIAOLI

- ◆ **Arvin Rose & Common Jasmine-orange Forest** - Rose Park is divided into j windward, welcoming, classic, world, British, and variety of rose gardens. There is also a century-old Common Jasmine Orange qewing here, glass house, secret palm waterfall, Xinxin Qiubbite, Rose Corridor, Yunhai, Story House and other facilities.

HSINCHU

- ◆ **Neiwan Old Street - Neiwan Theater** - The local residents' nostalgic old street feelings include tourist attractions such as Neiwan Station, Neiwan Theatre and Neiwan Bridge.

TAIPEI

- ◆ **Tamsui Old Street** - Tamsui Old Street has a long history, among which the cheap and high-quality Sea Breeze Restaurant is the most popular; snacks such as Danshui fish balls, fish cakes, iron eggs, and Ajie are the most popular, all of which are special snacks in Danshui Old Street.
- ◆ **Fisherman's Wharf** - A high-quality park that combines fishery development and sightseeing. The more than 330 meters of wooden plank road and lover bridge form a circular moving line, allowing visitors to experience the Fishing port style, standing on the trail and watching the sunset slowly fall from the horizontal surface.



HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)

- ✓ Taoyuan Century Hotel or Hedo Hotel or similar class x1 Night
- ✓ Taichung Regal International Hotel or Golden Pacific Hotel or Talmud Hotel or similar class x2 Nights
- ✓ Alishan Shermuh Hotel or Wun-Sun Hotel or similar class x1 Night
- ✓ Taipei Aloft Beitou Hotels or similar class x2 Nights



RECOMMENDED SHOPPING

- ✓ Tea House
- ✓ Aboriginal Local Products
- ✓ Pearl Exhibition Centre
- ✓ Tianlu Museum
- ✓ Souvenir Shop

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

· 台湾 TAIWAN ·



货币 Currency 	New Taiwan Dollar - TWD 新台币 - TWD	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心, 以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used.
货币兑换率 Exchange Rate 	100 TWD = MYR 14 100 新台币 = 马币 14 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	Taiwan : +886 台湾 : +886
电压 Voltage 	Voltage - almost always 110 V 电压 - 110伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A – 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type C – 两个圆脚插头 / 2 round pin 类型 / Type I – 八字扁型脚 + 接地孔 / 3 Oblique flat blade pin “V-Shape”
时差 Time Different 	Taiwan (Taipei) - No time different with Malaysia 台湾 (台北) 时间与马来西亚时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kg and a hard carry bag not more than 7kg 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 5°C - 24°C <input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 20°C - 32°C <input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 27°C - 9°C <input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 11°C - 0°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type 	Boeing 777 A330 A330		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight: 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL: 总数:	<input type="text"/>

GD Partner:

